
Protokoll Falsterbonäsets Pistolskytteklubb
Årsmöte 2022-04-22 13:00

Plats: Ljungen. Utomhusbanan. Utomhus.

Närvarande: Mats Åberg
Axel Braf
Anders Berglund
Bo Jensen
Per Persson
Daniel Klöfverskjöld
Anders Nordqvist
Fredrik Ponton
Björn Lundberg
Bengt Ohlsson
Benny Öberg
Magnus Zettersköld
Marek Halaburda
Kathrin Fremborg
Jon Westling
Johakim Staf
Paul Karlsson
Magnus Lundh

1. Mötets öppnande.

Blev öppnat av Mats Åberg.

2. Mötets behöriga utlysande.

Mötet är behörigen utlyst.

3. Godkännande av dagordningen.

Dagordningen godkändes med tillägg av punkten Motioner.



4. Val av ordförande för mötet.

Mats Åberg valdes till ordförande för mötet.

5. Val av sekreterare för mötet.

Axel Braf valdes till sekreterare för mötet.

6. Val av två personer att jämte ordförande justera dagens protokoll.

Kathrin Fremberg och Björn Lundberg valdes att justera protokollet jämte 
ordförande och sekreterare.

7. Föredragning av styrelsens verksamhetsberättelse.

Mats Åberg föredrog verksamhetsberättelsen som godkändes.

8. Föredragning av revisionsberättelse.

Bengt Ohlsson läste upp revisionsberättelsen och Anders Berglund redovisade 
resultat och balansrapport.

9. Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen samt fastställande av 
balansräkning.

Årsmötet beslutade att styrelsen erhöll ansvarsfrihet och fastställde 
balansräkningen.

10. Val av ordförande för ett år.

Mats Åberg valdes till ordförande.



11. Val av tre styrelseledamöter för två år.

Daniel Klöfverskjöld, Anders Berglund och Axel Braf valdes.

12. Val av två styrelsesuppleanter för ett år.

Ricardo Klemensson och Magnus Zettersköld valdes.

13. Val av revisorer för ett år.

Bengt Ohlsson avgår och Kathrin Fremberg valdes.

14. Val av två revisorsuppleanter för två år.

Bo Bribing och Göran Bergkvist valdes.

15. Val av en person till valberedningen.

Benny Öberg avgår och Johakim Staf valdes..

16. Fastställande av årsavgift för 2024.

Medlemsavgift: 1200 kronor/medlem och 1700:-/familj. 

17. Inkomna motioner till årsmötet.

Inga inkomna motioner.



18. Övriga frågor.

Det togs upp att klubben behöver en förenings administratör till att sköta 
anmälningar vid externa tävlingar. Björn Lundberg tar detta på sig tillsvidare, och 
Anders Berglund sköter betalning av anmälningsavgifter i samråd med Björn.
Diskussion om hur klubben bör prioritera sina investeringar. VA installation? 
Renovera klubbstugan och materialboden? Förstärkning av skjutvallen?
Beslut togs av avvakta med VA och försöka fixa till materialboden genom att klä den 
i plåt. Bo Jensen ska ta tag i att få in offerter för arbetet.

19. Mötets avslutande.

Mats Åberg förklarade mötet avslutat.

Skanör 2023-04-22

______________________ _______________________
Axel Braf Mats Åberg
Sekreterare Ordförande
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